
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO Gemeentebelang-Asbestsanering 

1- Notagegevens   

Notanummer 2019-000621 

Datum 27-03-2019 

Programma:   

04 Milieu 

Portefeuillehouder Weth. Verhaar 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 02-04-2019 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Kolkman 

- Weth. Grijsen - Weth. Rorink 

- Weth. Verhaar - Weth. Walder 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 02-04-2019 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

Projectleider 27-03-2019 

Wethouder 27-03-2019 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 27-03-2019 

BIS Openbaar 

Status Definitief2019-04-03 

  

Bijlagen 

Vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 02-04-2019 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie Gemeentebelang vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 18 maart heeft Harry ten Have van de fractie Gemeentebelang uw college een aantal schriftelijke 
vragen ex art 46 RvO gesteld over asbestsanering. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 

 

 

 

Schriftelijke vragen artikel 45 gemeente Deventer  

18 maart 2019, 

Onderwerp: Asbestsanering 

 
 
In opdracht van Aedes is een wetenschappelijk onderzoek uitgevoerd naar de risico’s van de 
verwijdering van asbest, waaronder asbestdaken. Uit dat onderzoek blijkt dat de risico’s van 
asbestverwijdering enorm verschillen, afhankelijk van hoe het asbest is gebonden, of het binnen of 
buiten is toegepast, en hoe het verwijderd moet worden. In sommige gevallen zijn de risico’s hoog, 
maar in veel gevallen (waaronder de verwijdering van asbestcementdaken) zijn de risico’s 
verwaarloosbaar, waardoor de beschermingsmiddelen die nu gebruikt worden, in feite niet 
noodzakelijk zijn. Het onderzoek toont aan dat het huidige asbestbeleid, en de huidige 
asbestsaneringsmethoden in veel gevallen niet realistisch en daardoor veel te duur zijn.  

Als reactie op het rapport ‘Inzichten voor proportioneel asbestbeleid’, dat onlangs werd gepubliceerd 
wil Gemeentebelang weten of dit gevolgen heeft voor asbestsaneringsactiviteiten binnen Deventer. 
 
Gemeentebelang verwacht dat de uitkomsten van het onderzoek en van de bespreking in de 2e 
Kamer er toe zullen leiden dat veel eigenaren van asbestdaken de ontwikkelingen zullen afwachten, 
in de hoop dat de kosten voor de verwijdering ervan zullen dalen. Dit spoort niet met het zojuist 
ingezette beleid om een versnelling in de sanering van asbestdaken te bewerkstelligen, met als doel 
om vóór eind 2024 alle asbestdaken in Deventer gesaneerd te hebben. 
 
Gemeentebelang wil daarom weten: 

1. Is het college op de hoogte van het hierboven genoemde onderzoek en de bespreking 
daarvan in de Tweede Kamer? 

2. Is het college met Gemeentebelang van mening dat de uitkomsten van het onderzoek en van 
de bespreking in de 2e Kamer in de nabije toekomst consequenties zullen hebben voor de 
sanering van asbestdaken, zowel wat de methode als wat de kosten betreft? 
Zo ja, is dat voor het college aanleiding om het ingezette beleid te bezien? 
Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid om er bij de staatssecretaris op aan te dringen om zo spoedig mogelijk 
met een eventuele beleidswijziging te komen, zodat veel eigenaren hiervan nog kunnen 
profiteren vóór eind 2024? 

 
 
Harry ten Have 
Fractie Gemeentebelang 
06-5134 6628 
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Aan de fractie van Gemeentebelang 
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2019-000621  2 april 2019 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.C. Eggel schriftelijke vragen ex art 46 RvO over asbestsanering 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Ten Have, 
 
In uw brief van 18 maart 2019 hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
asbestsanering. Ons antwoord is als volgt. 
 
Aanleiding: 
Als reactie op het rapport ‘Inzichten voor proportioneel asbestbeleid’, dat onlangs werd gepubliceerd wil 
Gemeentebelang weten of dit gevolgen heeft voor asbestsaneringsactiviteiten binnen Deventer. 
 
Vraag 1:  

Is het college op de hoogte van het hierboven genoemde onderzoek en de bespreking daarvan in de Tweede 
Kamer? 
 

Antwoord:  

Ja. 

 

Vraag 2:  

Is het college met Gemeentebelang van mening dat de uitkomsten van het onderzoek en van de bespreking 
in de 2e Kamer in de nabije toekomst consequenties zullen hebben voor de sanering van asbestdaken, zowel 
wat de methode als wat de kosten betreft?  

Zo ja, is dat voor het college aanleiding om het ingezette beleid te bezien?  

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord:  

Het onderzoek kan inderdaad leiden tot het aanpassen van de wettelijke regels, waardoor het makkelijker en 
goedkoper wordt voor eigenaren om het asbest van hun daken te laten verwijderen, mits dat de gezondheid 
niet schaadt. Maar het is aan de rijksoverheid om de risico’s af te wegen en de regelgeving al dan niet daarop 
aan te passen. 
 

Vraag 3:  

Is het college bereid om er bij de staatssecretaris op aan te dringen om zo spoedig mogelijk met een 
eventuele beleidswijziging te komen, zodat veel eigenaren hiervan nog kunnen profiteren vóór eind 2024? 
 



Antwoord:  

Als de afweging op rijksniveau tot soepeler regelgeving en saneringsprocedures leidt, juichen wij dit toe. Wij 
zullen navraag doen binnen het provinciale bestuurdersnetwerk of er sprake is van veranderende inzichten bij 
de rijksoverheid. Wij zijn vervolgens ook bereid om hierop de staatssecretaris te bevragen. 
 

 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


